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Viken idrettskrets 

Protokoll styremøte 28/20-22  

Dato:   14.09.2021 

Sted:   Teams 

Til stede: 

 

Styremedlemmer:  Roar Bogerud (leder), Turid Williksen (1. nestleder), Ingunn Hensel (2. 

nestleder), Anita Hokholt Engh, Emilie Karlsen, Lise Christoffersen, Erik 

Unaas, André Hansen (ansattes representant), Andreas Haugen, Pål 

Thomassen, Jon Syversen, Kjetil Bakke, Samir Tawfiq 

 

Varamedlemmer:  Atle Magne Strandos, Hilde Stokke, Arild Kristensen 

Fravær:    

Adm:  Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef), Marte 

Bøhm Nordahl, Johan Conradson, Ole Martin Petersen 

 

Gjester:  Valgkomiteen v/leder Berit Brørby 

Habilitet:   Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i sakene.  

Representasjon siden styremøtet i mai: 
Roar Bogerud: 
28.06, møte med Thorleif Haugs venner 
03.07, åpning zipline i Vikersundbakken 
15.-18.08, tilstede Arendalsuka 
19.08, idrettskretsledermøte 
23.08, rundtur i Viken med Berit Kjøll m.fl. 
25.08, møte Drammen kommune om Aktive Lokalsamfunn 
25.08, teamsmøte fylkesmusikkrådene i Norge 
26.08, møte Lier kommune og Drammen kommune om Thorleif Haug-markering 2024 
26.08, møte med valgkomiteen VIK 
27.-28.08, anleggskonferanse Asker 
28.08, åpning av Mysen Rackethall 
311.08, gjennomgang av saker til ekstraordinært idrettsting 
01.09, møte om Pandefri 
02.-04.09, norsk idrettspolitisk arena (NIPA) på Ørland 
06.09, møte Asker IR og Asker kommune om Aktive Lokalsamfunn 
13.09, møte med Sparebankstiftelsen DnB 
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14.09, møte Asker kommune og Asker IR om Aktive Lokalsamfunn 
14.09, styremøte VIK 
 
Pål Thomassen: 
16. august: Styringsgruppemøte e-sport-alliansen 

17.-18. august: Arendalsuka 
25. august: Drammen IR, Aktive Lokalsamfunn 
26. august: Lier kommune, Skikongen Th. Haug 
27.-28. august: Anleggskonferanse Asker 
28. august: NIHF, anleggsseminar ishall 
15. september: Styringsgrupopemøte e-sport-alliansen 
15. september: Styremøte Buskerud Skiskytterskrets 
 

Turid Williksen: 

• 9.6. Work shop Frivllighet 

• 10.6. Årsmøte Enebakk IR 

• 10.6. Idrettskretsledermøte (møteleder) 
• 14.6. Møte prosjektgruppen IK2030 
• 14.6. VIK Lederforum 
• 15.6. Møte med Berit Kjøll og Karen Kvalevåg sammen med og pva Idrettskretsenes 

samarbeidsutvalg 
• 15.6. NIF Lederforum 
• 15.6. Kretsting Oslo og Akershus skiskytterkrets 
• 29.6. Møte Idrettskretsenes samarbeidsutvalg 
• 16.8. Møte Idrettskretsenes samarbeidsutvalg 
• 16.-17.8. Arendalsuka 
• 18.8. Møte NIF Valgkomite 
• 19.8. Idrettskretsledermøte (møteleder) 
• 23.8. Møte prosjektgruppen IK2030 
• 24.8. Møte NIF Valgkomite 
• 27.8. Anleggskonferanse Asker IR 
• 30.8. Møte NIF Valgkomite 
• 2.-4.9. NIPA 
• 6.9. Møte prosjektgruppen IK2030  

177/20-21  Infosaker: 
  

• Bærekraft og fellesprosjekt m/NIF: NIF etablerer arbeidsgruppe for prosjekt bærekraftig id-

rett, Øyvind Thorsen er VIKs representant. Bærekraftig arbeidsliv ett av temaene på høstens 

daglige leder samlinger. I administrasjonen vil hvert team legge egen bærekraftplan.  

• Koronanytt: Tilskuddsordning for frivillige lag og organisasjoner med søknadsfrist 15. novem-

ber, info på Lotteristiftelsens sider. Turid Williksen viser til sen saksbehandling fra Lottstift i 

konkret sak, dette er løftet inn til NIF.  

• Pandefrinytt v/Ole Martin Petersen: Vellykket kick of for Pandefri i Asker i juni, bl.a. med kul-

turministeren til stede. Vi har ila høsten endret budskapet til å omhandle en feiring frem mot 

åpning, med stor fleksibilitet mht. når man kan igangsette omsøkte tiltak. Pr i dag ca. 70 ar-

rangement registrert. Vi har fått inn 265 søknader på til sammen ca. 6,6 mill. Det jobbes 

m/tilleggssøknad til fylket i håp om tildeling av ytterligere midler. Det vil arrangeres åpning 
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av Pandefri/Tilbake til idretten med idrettspresidenten og NRK 25. nov på Gol; Atle Magne 

Strandos holder i dette fra VIKs side. Administrasjonen lager en oversikt over Pandefri-ar-

rangementer hvor og når til styret, slik at hver og en kan vurdere deltakelse. Hvordan få de 

frivillige tilbake er også en utfordring i prosjektet, og i den forbindelse etablerer vi «måne-

dens gullvaffel» som et tiltak for å synliggjøre frivillighetsapparatet.  

• Valgkomiteens arbeid v/Berit Brørby: Valgkomiteen har intervjuet styreleder Roar Bogerud 

og det er satt dato for intervju av de to nestlederne. Komiteen har satt opp en plan m/frister 

over oppgaver frem mot VIKs ting, denne legges ved protokollen. Brørby informerte om at 

komiteens fokus er nåværende fylkes og idrettskretsstruktur.  

• Samarbeidsavtale NAV - VIK /Marte Nordahl: Prosessen rundt samarbeidet startet tidlig i 

2021, og da mellom NAV, VIK og fylkeskommunen. Sistnevnte er ikke en del av avtalen, men 

håpet er at de kobles på senere. Foiler fra presentasjonen vedlagt protokollen.  

• Politisk kvarter v/Johan Conradson: Orientering om stor aktivitet på det idrettspolitiske om-
rådet. I tillegg orienterte Turid Williksen og Andreas Haugen fra NIPAs konferanse på Ørland.   

• Årsrapporten 2020: Styret sa seg svært fornøyd med årsrapporten som vil bli tilgjengeliggjort 
med det første. 

 
Vedtak: Sakene tas til orientering 
 
Vedtakssaker: 
178/20-21 Ekstraordinært idrettsting 16.-17. oktober 
179/20-21 Spillemiddelsøknaden  
180/20-21 Anleggsstrategien  
181/20-21 Styreseminar 29.-30. oktober 
182/20-21 Regnskapet første halvår 
183/20-21 Prosjektgruppe VIKs ting 11. juni 2022  
184/20-21 Årets ildsjel 
185/20-21 Eventuelt 
 
178/20-22 Ekstraordinært idrettsting 16. – 17. oktober 
Saksframlegg var vedlagt innkallingen. 
Fullstendig saksliste til ekstraordinært idrettsting legges ut på NIFs sider 16. september etter 
kl 12:00. Det vil bli avholdt møte med idrettsrådene 23. september, for informasjon og dia-
log. Styret ønsket nytt møte etter dette for å diskutere endelig fordeling av saker og tids-
punktet ble satt til 4. oktober kl 18:00. Møte med bredde e-sport alliansen ble etterlyst, 
dette vil bli arrangert med det første.  
 
Vedtak: Fremlagt plan vedtas med de endringer som kom frem i styremøtet.  
 
179/20-22 Spillemiddelsøknaden 
Saksframlegg med forslag til høringssvar var vedlagt innkallingen. 
Turid Williksen ønsket å supplere forslaget med tiltak mot frafall blant ungdom, jf. pkt. 2b) i 
høringssvaret. Enighet om at hun formulerer en tekst direkte til administrasjonen.  
 
Vedtak: Fremlagt forslag vedtas med de endringer som kom frem i styremøtet. 
 
180/20-22 Anleggsstrategien  
Saksframlegg var vedlagt innkallingen. Foiler fra presentasjon vedlegges protokollen. 
 
Momenter fra diskusjonen:  
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• Veldig bra med søkelys på at anlegg og skoler hører sammen. 

• Viktig med idrettens medvirkning tidlig i anleggsprosessene. 

• Drifts- og vedlikeholdsansvaret må defineres, hvis ikke risikerer man at anlegg forfal-

ler. Kommuneindeksen er viktig verktøy i idrettsrådenes anleggsdialog med kommu-

nen 

• Rullerende plan betinger klare kriterier for prioritering.  

• En stadig mer positiv holdning til en times daglig fysisk aktivitet i skolen åpner muli-

gens for anleggsfinansiering fra flere hold enn spillemidler, som helse, samferdsel 

o.a. 

• Viktig å styrke idrettsrådenes kompetanse rundt fremtidens anlegg, flinke idrettsråd 

skaper flinke kommuner.  

• Anlegg er grunnlaget for aktiviteten – derfor er dette er en utrolig viktig plan!  

Vedtak: Styret gir anleggsutvalget fullmakt til å fullføre og justere planen i henhold til signa-
ler fra diskusjonen. Ferdig plan sendes deretter styret.  
 
181/20-22 Styreseminar 29.-30. oktober  
Saksframlegg var vedlagt innkallingen. 
 
Vedtak: Fremlagt forslag vedtas, og administrasjonen arbeider videre med innledere og pro-
gram. 
 
182/20-22  Regnskapet første halvår  
Saksframlegg var vedlagt innkallingen.  
 
Vedtak: Regnskap og prognoser for første halvår tas til etterretning. Styret gir administrasjo-
nen fullmakt til å omdisponere 150 000 til ungdomsidrett innenfor rammene i årets total-
budsjett. 
 
183/20-22 Prosjektgruppe VIKs kretsting 11. juni 2022 
 
Vedtak: Det nedsettes en gruppe som utarbeider forslag til VIKs ting. Gruppen består av Roar 
Bogerud fra styret og Renate Ellingsen, Martin Wroblewski og Katinka Mohn fra administra-
sjonen. Gruppen rapporterer på styremøtene.  
 
184/20-21 Ildsjel 
Saksframlegg var vedlagt innkallingen. 
 
Vedtak: Det settes ned en gruppe bestående av Anita Hokholt Engh, Jon Syversen, Atle 
Magne Strandos, Andreas Haugen samt en representant fra administrasjonen. Gruppas man-
dat er å peke ut Vikens fylkesvinner og melde dette tilbake til NIF innen fristen 31.oktober.  
 
185/20-22 Eventuelt 
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Minner om styrets egenevaluering med svarfrist 8. oktober: 
 
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=mTOpXIQRDUO-

IqBB3Ie97Zv_KMPMUy0lBgxubYCn_3iFUMzEzWFdRRkxBOFNTRlRUREJCVFZBNkt-

FRi4u  
 
Neste styremøte er 12. oktober kl. 17:00, på teams.  
 
 
Roar Bogerud, styreleder  
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